
 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

П Р О Т О К О Л  

 

17.04.2018                                м. Черкаси                                                   № 21 
        

 
засідання постійної комісії  обласної    

ради з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

Всього членів комісії  -   8 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Кравцова Н.О. 

секретар постійної комісії –  Костюченко В.О. 
 

Члени комісії: Братаніч В.А., Коваленко О.А., Нестеренко І.І. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Лашкул В.Г. 

                        

На засідання запрошені: список запрошених додається (додаток 1) 

 

У роботі комісії взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович.  
 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік  

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 
 

2. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від 22.12.2017 

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік»  

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 



3. Про внесення змін до рішення обласної ради від  16.12.2016 

№ 10-30/VII "Про надання згоди на прийняття з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

цілісних майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів" 

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

4. Про затвердження техніко-економічного обґрунтування 

доцільності передачі цілісного майнового комплексу Державного 

навчального закладу "Черкаське вище професійне училище будівельних 

технологій" з державної власності до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради  
  

5. Про реорганізацію Смілянської загальноосвітньої школи -

інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

6. Про реорганізацію Шполянської спеціальної загальноосвітньої 

школи - інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

7. Про зміну найменування Смілянського психоневрологічного 

інтернату з геріатричним відділенням та затвердження Положення у новій 

редакції  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

8. Про повернення з оренди та передачу майна  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

9. Про надання дозволу комунальному підприємству "Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради" на передачу в оренду майна  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

10. Про надання дозволу комунальному навчальному закладу 

"Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради" на передачу в оренду майна  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

11. Про надання дозволу комунальному закладу "Черкаська обласна 

станція переливання крові Черкаської обласної ради" на передачу в оренду 

майна  



Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

12. Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, 

затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

13. Про списання майна комунальної власності 

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

14. Про внесення змін до деяких рішень обласної ради  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

15. Про Перелік суб’єктів та об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

16. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості)  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

17. Про призначення ПЕРЕВІСПИ Я.М. на посаду директора 

комунального закладу Черкаської обласної ради "Обласний соціальний центр 

матері та дитини 

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

18. Про звернення депутата обласної ради Лошкова О.Г. щодо 

правомірності передачі в оренду нерухомого майна комунального 

підприємства «Аеропорт Черкаси»  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 

 

1.СЛУХАЛИ:  

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік». 

Доповідач повідомила, що за звітний період до обласного бюджету 

надійшло 7 724 216,9 тис. грн. доходів, з них: до загального фонду – 

7 076 891,2 тис.грн., спеціального фонду – 647 325, 6 тис.грн. Із загального 

фонду до бюджету розвитку передано 147 194,1 тис.грн. 



По програмі участі Черкаської області у Національній системі 

опрацювання звернень до органів виконавої влади використано 2159,5 тис. 

грн. на забезпечення функціонування обласного контактного центру, по 

програмі фінансової підтримки підприємств обласної комунальної власності 

на 2013-2017 роки Черкаською обласною радою використано 5 712,4 тис.грн. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 2). 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома інформацію про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2017 рік, підтримати проект рішення обласної ради «Про звіт про 

виконання обласного бюджету за 2017 рік» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 21/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які пропонується 

внести до обласного бюджету на 2018 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 4). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний бюджет 

на 2018 рік» та рекомендованим розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/2 додається до протоколу (додаток 5). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-30/VII "Про 

надання згоди на прийняття з державної власності до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області цілісних майнових 

комплексів професійно-технічних навчальних закладів» підготовлено на 

підставі звернення управління освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації та враховуючи лист Департаменту професійної освіти 

Міністерства освіти і науки України щодо внесення відповідних змін до 

прийнятого обласною радою рішення, в межах виконання розпорядження 

Кабінету Міністрів України від 21.01.2009 № 42-р "Питання управління 

окремими державними професійно-технічними навчальними закладами, 

підпорядкованими Міністерству освіти і науки". 



Проектом рішення передбачається внесення таких змін: 

у назві та у другому абзаці рішення обласної ради слово "прийняття" 

замінити на слово "передачу".  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 6). 
 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити внесення змін до рішення обласної ради від 

16.12.2016 № 10-30/VII "Про надання згоди на прийняття з державної 

власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області цілісних майнових комплексів професійно-технічних 

навчальних закладів", а саме: 

у назві та у другому абзаці рішення обласної ради слово "прийняття" 

замінити на слово "передачу". 

2. Підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 16.12.2016 № 10-30/VII «Про надання згоди на прийняття з 

державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області цілісних майнових комплексів професійно-технічних 

навчальних закладів» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 21/3 додається до протоколу (додаток 7). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова О.В., який повідомив, що проект рішення «Про затвердження 

техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі цілісного 

майнового комплексу Державного навчального закладу «Черкаське вище 

професійне училище будівельних технологій» з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області» підготовлено на підставі звернення управління освіти і науки 

Черкаської обласної державної адміністрації. 

Відповідно до статті 27 Закону України «Про Державний бюджет 

України на 2016 рік» видатки на підготовку робітничих кадрів у професійно-

технічний закладах та інших навчальних закладах, розташованих у містах 

обласного значення, плануються з 2016 року у відповідних бюджетах міст 

обласного значення.  

Рішенням обласної ради від 16.12.2016 № 10-30/VII надано згоду на 

прийняття з державної власності до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області двадцяти цілісних майнових 

комплексів професійно-технічних навчальних закладів, у тому числі 

Державного навчального закладу «Черкаське вище професійне училище 

будівельних технологій». 

Враховуючи, що Законом України «Про передачу об’єктів права 

держанвої та комунальної власності» до пропозицій щодо передачі цілісних 



майнових комплексів підприємств, зокрема, додається техніко-економічне 

обґрунтування з визначенням етапів та строків його реалізації, а також 

джерел фінансування видатків, управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 8). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про затвердження техніко-

економічного обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового 

комплексу Державного навчального закладу «Черкаське вище професійне 

училище будівельних технологій» з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 21/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який зазначив, що проектом рішення «Про реорганізацію 

Смілянської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської 

обласної ради» з метою забезпечення естетичного розвитку особистості 

школярів в сучасних умовах, їх повноцінного навчання і виховання, 

підготовку до здобуття освіти мистецького спрямування, раціонального 

використання матеріально-технічної бази закладу освіти та його кадрового 

потенціалу передбачається реорганізувати Смілянську загальноосвітню 

школу-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради шляхом перетворення 

її у КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД "СМІЛЯНСЬКА СПЕЦІАЛІЗОВАНА 

МИСТЕЦЬКА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ" на правах 

правонаступництва. 

Доповідач повідомив, що школа-інтернат є навчально-виховним 

закладом І-ІІІ ступенів, що забезпечує реалізацію права на загальну середню 

освіту дітей, які опинилися в складних життєвих обставинах і потребують 

соціальної допомоги. На цей час  у Школі-інтернаті  здобувають освіту 115 

дітей. 

Разом із тим, аналіз контингенту учнів школи, міста, районів області, 

сучасні запити дітей та батьків, потреби часу та суспільства дають підстави 

для реформування даного закладу освіти у спеціалізовану мистецьку школу-

інтернат. Заклад освіти має можливість забезпечити здобуття загальної 

середньої освіти та розвиток творчого потенціалу учнівської молоді засобами 

декоративно-ужиткового мистецтва та підготовку до здобуття освіти 

мистецького спрямування.  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 10). 
  



ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про реорганізацію Смілянської 

загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради» 

та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 21/5 додається до протоколу (додаток 11). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення «Про 

реорганізацію Шполянської спеціальної  загальноосвітньої школи-інтернату 

І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради» з метою надання їм якісних освітніх, 

лікувально-профілактичних та реабілітаційних послуг передбачається 

реорганізувати Шполянську спеціальну загальноосвітню школу-інтернат І-ІІ 

ступенів Черкаської обласної ради шляхом перетворення її у 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД "ШПОЛЯНСЬКА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ 

САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ" для дітей із 

хронічними неспецифічними захворюваннями органів дихання. 

Доповідач повідомив, що школа-інтернат є комунальним закладом, що 

надає психолого-педагогічну корекцію дітям із затримкою психічного 

розвитку, забезпечує повне державне утримання 9 дітей-сиріт та дітей, 

позбавлених батьківського піклування. 

Разом з тим, у навчальному закладі є можливість забезпечити 

повноцінний навчально-реабілітаційний супровід дітей із неспецифічними 

захворюваннями органів дихання. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 12). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про реорганізацію Шполянської 

спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів Черкаської 

обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 21/6 додається до протоколу (додаток 13). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення «Про зміну 

найменування Смілянського психоневрологічного інтернату з геріатричним 

відділенням та затвердження Положення у новій редакції» передбачено 

змінити найменування СМІЛЯНСЬКИЙ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНИЙ 



ІНТЕРНАТ З ГЕРІАТРИЧНИМ ВІДДІЛЕННЯМ на СМІЛЯНСЬКИЙ 

ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНИЙ ІНТЕРНАТ та затвердити Положення про 

СМІЛЯНСЬКИЙ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНИЙ ІНТЕРНАТ у новій редакції 

відповідно до вимог Типового положення про психоневрологічний інтернат, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 14 грудня 2016 

року № 957.  

Смілянський психоневрологічний інтернат з геріатричним відділенням 

розрахований на 205 ліжко-місць. 

Станом на 01.03.2018 в інтернаті проживає 203 підопічних з 

психічними розладами. Упродовж останніх років до інтернату підопічних 

геріатричного профілю не поселялося. Наразі існує потреба в місцях для 

психічно-хворих підопічних. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 14 ). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про зміну найменування 

Смілянського психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням та 

затвердження Положення у новій редакції» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 21/7 додається до протоколу (додаток 15). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про повернення з 

оренди та передачу майна» підготовлений з метою проведення майнових 

операцій та ефективного використання майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області та враховуючи звернення 

ТОВ «Жашківська поліграфія», «Христинівська поліграфія», «Поліграфічний 

Корсунь», «Чорнобаївська центральна районна аптека № 35» щодо 

повернення частини майна, яке є фізично зношеним, морально застарілим та 

не використовується в їх виробничій діяльності. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 16). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати клопотання ТОВ «Жашківська поліграфія», 

«Поліграфічний Корсунь», «Христинівська поліграфія» та «Чорнобаївська 

центральна районна аптека № 35» щодо виключення зі складу цілісного 

майнового комплексу та повернення майна, а також проект рішення «Про 

повернення з оренди та передачу майна» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради 

 

Висновок № 21/8 додається до протоколу (додаток 17). 

 



«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення «Про надання 

дозволу комунальному підприємству "Аеропорт Черкаси Черкаської обласної 

ради" на передачу в оренду майна» передбачається надання дозволу 

комунальному підприємству "Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради" 

на передачу в оренду асфальтованого замощення, загальною площею 1000,0 

кв.м. за адресою: м. Черкаси, вул. Смілянська, 168.  

Прийняття рішення дасть можливість комунальному підприємству 

отримувати додаткові надходження та сприятиме зняттю фінансового 

навантаження зі сплати комунальних послуг. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 18). 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати надання дозволу комунальному підприємству 

"Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради" на передачу в оренду 

асфальтованого замощення та проект рішення «Про надання дозволу 

комунальному підприємству «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради" 

на передачу в оренду майна». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення «Про надання 

дозволу комунальному навчальному закладу "Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради" 

на передачу в оренду майна» передбачається надання дозволу комунальному 

навчальному закладу "Черкаський обласний інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради" на передачу в оренду 

Черкаському обласному комітету профспілки працівників освіти і науки 

України будівлі гуртожитку готельного типу "Мрія" загальною площею 

2313,80 кв.м. для організації оздоровлення дітей працівників освіти у літній 

період, терміном з 13.06.2018 до 17.08.2018 року включно, з орендною 

платою 1 грн. в рік. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 20 ). 

 

 



ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати надання дозволу комунальному навчальному 

закладу "Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради" на передачу в оренду будівлі 

гуртожитку готельного типу «Мрія» загальною площею 2313,80 кв.м. для 

організації оздоровлення дітей працівників освіти у літній період та проект 

рішення «Про надання дозволу комунальному навчальному закладу 

"Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради" на передачу в оренду майна». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/10 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення 

«Про надання дозволу комунальному закладу «Черкаська обласна станція 

переливання крові Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна» 

передбачається передача в оренду частини нежитлового приміщення 

головного корпусу, загальною площею 1800 кв.м., за адресою: м. Черкаси, 

вул. Гоголя, 242. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 22).       

 

ВИСТУПИЛИ: Клімов М.Є., який поінформував членів комісії про діяльність 

Черкаської обласної станції переливання крові і зазначив, що її показники у 

2017 році є кращими за останні 10 років. Він висловив також побоювання 

колективу працівників закладу щодо подальшого його функціонування у разі 

передачі його майна в оренду. 

В обговоренні взяли участь Плотнікова О.М., Гавриленко І., 

Тарасенко В.П. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про надання дозволу 

комунальному закладу «Черкаська обласна станція переливання крові 

Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 19/11 додається до протоколу (додаток 23). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 



12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення «Про внесення 

змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної 

комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням 

обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI» передбачається доповнити пунктом 

щодо 100-відсоткового спрямування до загального фонду обласного бюджету 

надходження від орендної плати за нерухоме майно, що перебуває в 

оперативному управлінні комунального закладу «Черкаська обласна станція 

переливання крові Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 24). 

 
ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати внесення змін до Методики розрахунку 

орендної плати за оренду майна обласної комунальної власності та пропорції 

її розподілу щодо 100-відсоткового спрямування до загального фонду 

обласного бюджету надходження від орендної плати за нерухоме майно, що 

перебуває в оперативному управлінні комунального закладу «Черкаська 

обласна станція переливання крові Черкаської обласної ради» та проект 

рішення «Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, 

затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/12 додається до протоколу (додаток 25). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про списання 

майна комунальної власності» підготовлено з метою проведення майнових 

операцій для належного утримання, використання та експлуатації майна. 

Доповідач поінформував, що до обласної ради надійшли звернення 

комунальних закладів «Черкаська обласна лікарня» Черкаської обласної 

ради, «Черкаський обласний центр планування сім’ї та репродукції людини» 

Черкаської обласної ради, «Черкаський обласний кардіологічний центр» 

Черкаської обласної ради, «Обласна спеціалізована дитячо-юнацька 

спортивна школа олімпійського резерву» Черкаської обласної ради щодо 

надання дозволу на списання бронхофіброскопу, джерела безперебійного 

живлення, УЗД апарату, електрокардіографа, концентратору кисню, залу 

боротьби, які перебувають на балансі зазначених підприємств, проте їх 

подальше використання неможливе у зв’язку зі значним зносом, вичерпаним 

ресурсом експлуатації та недоцільністю проведення ремонтних робіт.  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 26). 



ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати надання дозволу комунальним закладам 

«Черкаський обласний кардіологічний центр» Черкаської обласної ради, 

«Черкаський обласний центр планування сім’ї та репродукції людини» 

Черкаської обласної ради, «Черкаська обласна лікарня» Черкаської обласної 

ради та «Обласна спеціалізована дитячо-юнацька спортивна школа 

олімпійського резерву» Черкаської обласної ради на списання основних 

засобів, які перебувають на їхньому балансі, у зв'язку зі значним зносом, 

вичерпаним ресурсом експлуатації та недоцільністю проведення ремонтних 

робіт, а також проект рішення «Про списання майна комунальної власності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/13 додається до протоколу (додаток 27). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що управлінням майном виконавчого 

апарату обласної ради підготовлено проект рішення «Про внесення змін до 

деяких рішень обласної ради», який передбачає внесення змін до рішень 

обласної ради, що стосуються проведення конкурсного відбору керівників 

закладів загальної середньої освіти та укладання з ними контрактів. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 28). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення змін до деяких 

рішень обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 21/14 додається до протоколу (додаток 29). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

Перелік суб’єктів та об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області» підготовлено з метою впорядкування 

Переліку та належного обліку руху суб’єктів та об’єктів, що перебувають в 

обласній комунальній власності, у зв’язку з численними змінами, що 

відбулися після прийняття Переліку суб’єктів та об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, затвердженого 

рішенням обласної ради від 16.12.2016 № 10-19/VIІ, на підставі відповідних 

рішень обласної ради щодо передачі, відчуження, прийняття об’єктів 



комунальної власності, реорганізації, припинення юридичних осіб, зміни їх 

назв та змін, що відбулися в структурі Черкаської обласної державної 

адміністрації. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається  до 

протоколу (додаток 30). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про Перелік суб’єктів та об’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/15 додається до протоколу (додаток 31). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про надання 

дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» 

підготовлений управлінням майном на підставі звернень комунального 

закладу «Черкаська спеціалізована загальноосвітня школа-інтернат І-ІІІ 

ступенів Черкаської обласної ради», Уманського комунального видавничо-

поліграфічного підприємства Черкаської обласної ради, Черкаської медичної 

академії, Гельмязівського психоневрологічного інтернату, Центру по 

нарахуванню та здійсненню соціальних виплат, Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація» щодо можливості здійснення 

державної реєстрації речових прав на нерухоме майно (землю) та належного 

утримання, використання й експлуатації земельних ділянок. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 32 ). 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати надання дозволів комунальному закладу 

«Черкаська спеціалізована загальноосвітня школа-інтернат І-ІІІ ступенів 

Черкаської обласної ради», Уманському комунальному видавничо-

поліграфічному підприємству Черкаської обласної ради, Черкаській медичній 

академії, Гельмязівському психоневрологічному інтернату, Центру по 

нарахуванню та здійсненню соціальних виплат, Черкаському обласному 

комунальному підприємству «Фармація» на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості), для здійснення подальшої 

державної реєстрації речових прав на нерухоме майно (землю), та проект 

рішення «Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості)». 



2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/16 додається до протоколу (додаток 33). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ПЕРЕВІСПИ Я.М. на посаду директора комунального закладу 

Черкаської обласної ради «Обласний соціальний центр матері та дитини». 

Доповідач повідомив, що відповідно до Закону України "Про місцеве 

самоврядування в Україні", рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ "Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області" та розпорядження голови 

обласної ради від 05.03.2018 № 56-р "Про оголошення конкурсу на посаду 

директора комунального закладу Черкаської обласної ради «Обласний 

соціальний центр матері і дитини» Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на зазначену посаду. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Перевіспу 

Ярослава Михайловича. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 34 ). 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати кандидатуру Перевіспи Ярослава Михайловича 

для призначення на посаду директора комунального закладу Черкаської 

обласної ради «Обласний соціальний центр матері та дитини» та проект 

рішення «Про призначення ПЕРЕВІСПИ Я.М. на посаду директора 

комунального закладу Черкаської обласної ради «Обласний соціальний центр 

матері та дитини». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 21/17 додається до протоколу (додаток 35). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з результатами розгляду 

звернення депутата обласної ради Лошкова О.Г. щодо правомірності передачі 



в оренду нерухомого майна комунального підприємства «Аеропорт 

Черкаси». 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 36). 

Доповідач повідомив, що Приватне підприємство «Янакофф» станом 

на 22 лютого 2018 року по договору оренди нерухомого майна 

заборгованості перед КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» не 

має. 

17 січня 2018 року в газеті «Черкаський край» було опубліковано 

оголошення про передачу в оренду частини адміністративної будівлі КП 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» загальною площею 77,10 кв.м. 

Таке ж оголошення було розміщене на сайті обласної ради. Термін прийняття 

заяв щодо оренди вищезазначеного майна спливав о 16:00 31.01.2018. Станом 

на 01 лютого 2018 року була подана лише одна заява від ПП «Янакофф». 

27 лютого 2018 року був укладений договір оренди частини 

адміністративної будівлі загальною площею 77,10 кв.м. з ПП «Янакофф». 

 

ВИСТУПИЛИ: Далібожак І.С., який повідомив, що ТОВ «Дізарт Плюс» та 

ПП «Янакофф» щомісячно сплачують балансоутримувачу орендну плату у 

сумі 62 000 грн. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника управління майном виконавчого апарату 

обласної ради щодо правомірності передачі в оренду нерухомого майна 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси» взяти до відома.  

2. Доручити управлінню майном виконавчого апарату обласної 

ради надати відповідь депутату обласної ради Лошкову О.Г. з порушеного у 

зверненні питання. 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                     Н. Кравцова 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                 В. Костюченко 

 

 


